



# 領取正確嘅 Centrelink 津貼金額

## 準確申報你同你伴侶嘅工作收入

你係唔係領取緊例如 Jobseeker, Parenting Payment 或任何一種福利金嘅 Centrelink 津貼呢?

如果係嘅話, 你就必須要每兩個星期向 Services Australia 申報任何你同你伴侶嘅工作收入。

申報嘅時候, 你必須留意以下幾點, 確保你領取正確嘅津貼金額。

- 1 – 申報你僱主支付比你嘅總收入, 即係未扣除稅款同其他減扣款項嘅金額。你可以係工資單上搵到呢個金額, 一般同轉賬入你銀行戶口嘅金額唔同。
- 2 – 申報你伴侶嘅工作總收入。你領取嘅津貼金額係根據你哋兩個嘅收入而定。
- 3 – 喺申報你嘅工作收入時, 你唔需要申報自僱收入。

但如果你的營業收入出現重大變化, 包括開始一門生意嘅話, 你就要喺 14 日內提交一份最新嘅損益表。

- 4 – 你必須要喺申報日下午 5 點鐘之前申報, 否則你嘅津貼發放就可能延遲。

- 5 – 你唔需要上載或提交你嘅工資單。如果需要嘅話, 職員會向你提出。

請使用 Express Plus Centrelink mobile app 手機應用程式, 以英文、阿拉伯文、越南文、波斯文或中文來申報收入。

請撥打 131 202 用你嘅語言來查詢, 或登入 [servicesaustralia.gov.au/incomereporting](https://servicesaustralia.gov.au/incomereporting) 查閱更多有關如何申報收入嘅英文資訊。



# Get the right amount of Centrelink payment

## Report your and your partner's employment income correctly

Do you get a Centrelink payment like Jobseeker, Parenting Payment, or a Pension?

If so, you need to tell Services Australia every fortnight about any money you and your partner are paid for working.

When you report, do these things to make sure you get paid the right amount.

1 – Report the gross amount your employer pays you. This is the total before tax and other amounts are taken out. You will find this on your payslips. It's usually different to what you get in your bank account.

2 – Report your partner's gross employment income. Your payment amount is based on what you both get paid.

3 – Do not report self-employment income in your employment income report.

Instead, send an updated profit and loss statement within 14 days of major changes to your business income, including starting a new business.

4 – Report by 5pm on your reporting due date. Your payment may be late if you don't report on time.

5 – Do not upload or send your payslips. They will tell you if they need them.

Use the Express Plus Centrelink mobile app to report your income in English, Arabic, Vietnamese, Farsi or Chinese.

Call **131 202** to speak to us in your language, or go to **[servicesaustralia.gov.au/incomereporting](https://servicesaustralia.gov.au/incomereporting)** for more information in English about reporting your income.